

**Ministry of
Municipal Affairs
and Housing**

Municipal Finance Policy Branch

777 Bay Street, 17th Floor
Toronto ON M5G 2E5
Tel.: 416 585-7000

**Ministère des
Affaires municipales
et du Logement**

777, rue Bay, 17^e étage
Toronto ON M5G 2E5
Tél. : 416 585-7000



April 13, 2021

Dear Municipal Treasurer, Clerk/Treasurer:

I am pleased to enclose a report showing your municipality's 2021 Annual Repayment Limit (ARL) respecting long-term debt and financial obligations. Your 2021 ARL was calculated based on 25 percent of your net own source revenues as reported in your 2019 Financial Information Return (FIR).

We have adjusted the joint local board fees and revenues for homes for the aged reported in your 2019 FIR to include only your share of such revenues. If you have any concerns with this adjustment you may request a review of the adjustment calculation, in which case you will be requested to submit necessary additional information for both your municipality and all other municipalities participating in the joint local board for the homes.

If you require any further information, please contact the appropriate Municipal Service Office of the Ministry of Municipal Affairs (list enclosed).

Yours truly,

A handwritten signature in cursive script that reads "Caspar Hall".

Caspar Hall
Director

Enclosures

**Ministry of
Municipal Affairs
and Housing**

Municipal Finance Policy Branch

777 Bay Street, 17th Floor
Toronto ON M5G 2E5
Tel.: 416 585-7000

**Ministère des
Affaires municipales
et du Logement**

777, rue Bay, 17^e étage
Toronto ON M5G 2E5
Tél. : 416 585-7000



13 avril 2020

Destinataires: Trésoriers et secrétaires-trésoriers municipaux,

C'est avec plaisir que je vous fais parvenir le rapport indiquant la capacité d'emprunt annuelle maximale pour 2021 de votre municipalité en ce qui concerne la dette et les obligations financières à long terme. Le calcul de la capacité d'emprunt annuelle maximale de 2021 pour votre municipalité est fondé sur un montant représentant 25 pour cent des recettes propres du fonds d'administration que vous avez indiquées dans votre Rapport d'information financière (RIF) 2019.

Nous avons rajusté les redevances et les recettes du conseil local mixte pour le logement des personnes âgées dans votre RIF de 2019, de manière à n'inclure que votre part de ces recettes. Si vous avez des questions au sujet de ce rajustement, vous pouvez demander que le calcul soit revu, en quel cas on vous demandera de présenter des renseignements supplémentaires concernant votre municipalité et toute autre municipalité du conseil local mixte pour le logement des personnes âgées.

Si vous avez besoin de renseignements supplémentaires, veuillez communiquer avec le bureau des services aux municipalités (voir la liste ci-après) du ministère des Affaires municipales.

Veillez agréer, Madame, Monsieur, l'expression de mes meilleurs sentiments.

Le directeur,

A handwritten signature in cursive script that reads "Caspar Hall".

Caspar Hall
p.j.